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Geachte heer Schipper, 
 
Op 17 mei 2019 heeft u op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de 
gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de biologische waterzuivering in De 
Glind. Hierbij beantwoorden wij uw vragen.  
 
Vraag 1: Is het college verbaasd over deze berichtgeving en had het college aan zien 
komen dat de plannen voor een biologische waterzuivering in De Glind voorlopig wordt 
afgeblazen? 
 
Antwoord: Het was bekend dat het waterschap samen met marktpartijen op zoek was 
naar een passend businesscase en het was ook bekend dat de kosten bij de uitwerking 
van de biologische waterzuivering hoger uitvielen dan bij de initiële plannen. Het colle-
ge betreurt dat het plan voorlopig wordt afgeblazen maar begrijpt de overwegingen. 
Eén en ander is uitvoering besproken in een bestuurlijk overleg tussen het waterschap, 
de gemeenten Leusden, Barneveld en de Rudolphstichting op 19 maart 2019. 
 
Vraag 2: De gemeente participeerde al vele jaren in de plannen voor een biologische 
waterzuiveringsinstallatie in De Glind. De realisatie daarvan gaat vooralsnog niet door 
omdat onder andere de kosten te hoog zijn. Was er in uw dekkingsplan sprake van een 
(substantiële) bijdrage van de gemeente? 
 
Antwoord: Er was inderdaad een bijdrage voorzien vanuit de gemeente voor dit 
plan. Deze bijdrage is ook meegenomen in de businesscase. Uit de business case 
bleek dat de kosten voor de lokale zuivering neerkomen op circa 4 keer het huidige 
zuiveringstarief. Een 1 persoonshuishouden betaalt nu circa 50 euro. Daarom heeft het 
waterschap er voor gekozen dat het doorzetten van dit plan met deze kosten niet ac-
ceptabel is. 
 
Vraag 3: Zo niet, was er geen reden om juist vanwege het duurzame, innovatieve en 
educatieve karakter van dit plan hier ook financieel in te investeren? 
 
Antwoord: Zie bovenstaande antwoord. 
 
Vraag 4: Naast het kostenaspect waren er ook technische belemmeringen die zorgden 
dat dit plan voorlopig in de ijskast staat. Deze technische belemmeringen worden ech-
ter niet nader toegelicht. Kunt u aangeven wat de technische belemmeringen zijn? 
 
Antwoord: Het zuiveringsconcept voor De Glind was ingestoken om zoveel mogelijk 
met laag energetische en natuurlijke processen het water te zuiveren.  
Er is uitgebreid onderzoek gedaan en het blijkt dat de strenge lozingseisen die zijn 

gesteld aan het gezuiverde afvalwater met deze processen niet met zekerheid te halen 



 

Blad 2  

zijn en het waterschap moet terugvallen op bestaande technieken die meer chemicali-

en gebruiken en meer energie vragen. 

Daar waar dit was nu juist een van de (innovatieve) doelstellingen van de lokale zuive-

ring: lokaal water zuiveren met minder energie en met minder chemicaliën. 
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